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Provinciale Staten willen snel
actie in veenweidegebieden

Provinciale staten bogen zich giste-
ren in Leeuwarden over een visiedo-
cument dat de afgelopen drie jaar is
gemaakt. Een concreet uitvoerings-
programma zit er niet aan vast. Ook
is geen prijskaartje bijgeleverd.

Het veenweidegebied zal verder
verdwijnen. Dat mag van CDA-sta-
tenlid Maaike Prins niet ten koste
gaan van de openheid van de regio.
Ook mag de vegetatie niet verruigen.
,,We wolle gjin Biesbosch yn Fryslân.

LEEUWARDEN Friesland moet snel
maatregelen nemen tegen verdere
teloorgang van het veenweidege-
bied. Welke, daarover verschillen
de meningen.

Hâldt it gers koart.’’ Met onder ande-
re VVD en ChristenUnie pleitte ze
voor een proef met onderwaterdrai-
nage in de Twizelermieden.

VVD’er Franke Doting kwam voor
de landbouw op. ,,Wurdt it lân wie-
ter, dan wurdt in hektare samar
10.000 euro minder wurdich. Dat
kin foar de lânbou wol oprinne ta in
rekken fan 500 miljoen euro.’’ Hij is
daarom tegen een fixatie van het
grondwaterpeil op maximaal 90
centimeter diepte.

In zeven gebieden willen gedepu-
teerde staten experimenteren met
maatregelen. Ook de Rottige Mee-
nthe moet er bij, vinden VVD en
PvdA. Hetzelfde geldt volgens

PvdA’er Riek van der Vlugt voor het
gebied benoorden Lemmer.

Net als de fractie van Friese Koers,
wenst FNP-statenlid Anna Martha
van der Mei ,,prikkels’’ om de land-
bouw tot ,,duorsom buorkjen’’ te
brengen. Het steeds verder verlagen
van het waterpeil in veenweidege-
bied gerieft de landbouw, maar de
rekening is voor de belastingbetaler,
betoogde zij.

Stop met diepteontwatering,
sprak D66’er Klaas Hettinga. Hoe
eerder de maatregelen komen, hoe
minder de kosten, betoogde Fenna
Feenstra (SP). Ook GrienLinks-sta-
tenlid Retze van der Honing dringt
aan op haast.


